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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

26. maj 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 366
Mener ministeren, at det er i orden, at folkeskoler afviser elever, hvis de ikke 
er dygtige nok til for eksempel idræt, hvis den pågældende skole har idræt 
som profil?

Hvad har ministeren tænkt sig at gøre med de skoler, som har oprettet 
eliteidrætsklasser, og som afviser elever på grund af elevens manglende 
evner, og har ministeren udtænkt en fremtidig plan for, hvordan dette 
problem løses?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på slelj@ft.dk. og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marlene Harpsøe

formand
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